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OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA:021-05/20-01/10 

URBROJ:2170-03-20-01-1 

 

Z A P I S N I K 
sa XXXVI. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Čavle održane 17. PROSINCA 2020.godine 
 

 

 Sjednica se održava u Osnovnoj školi Čavle sa početkom u 18,00 sati, a predsjedava joj 

predsjednik Općinskog vijeća Općine Čavle NORBERT MAVRINAC. 

 Prisutni: NORBERT MAVRINAC, RAJNA BROZNIĆ, SANDRA MOHORIĆ, 

ALEN KNEŽEVIĆ, MIRKO VUKELIĆ, DUŠKO MIČETIĆ, ALJOŠA ŽEŽELIĆ, 

GORAN MAVRINAC, MARIJANA MAVRINAC, DENIS ČARGONJA, ĐURĐICA 

FUĆAK, STANISLAV ŽEŽELIĆ, EDO ŽEŽELIĆ. 

Ostali prisutni: Ivana Cvitan Polić, Dejan Ljubobratović, Dolores Burić, Tamara Kovačić 

Relja. 

 Predsjedatelj utvrđuje da sjednici prisustvuje 13 vijećnika pa će sve donijete odluke biti 

punovaljane. 

 U nastavku predsjedatelj čita prijedlog dnevnog reda, nakon kojeg prijedloga 

predsjedatelj utvrđuje da se jednoglasno prihvaća slijedeći 

 

D n e v n i r e d: 
 

1.Usvajanje Zapisnika sa XXXV. sjednice Općinskog vijeća 

2.Donošenje Odluke o III. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Čavle za 2020.godinu i 

Projekcije za 2021. i 2022.godinu 

3.Donošenje Odluke o III. Izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2020.godinu 

4.Proračun Općine Čavle 

a)Donošenje Proračuna Općine Čavle za 2021.godinu i Projekcije za 2022. i 2023.godinu 

b)Plan razvojnih programa Općine Čavle za razdoblje 2021-2023.godinu 

5.Donošenje Odluke o izvršavanju proračuna Općine Čavle za 2021.godinu 

6.Donošenje Programa javnih potreba Općine Čavle za 2021.godinu iz područja: 

a)socijalne skrbi i zdravstva 

b)sporta 

c)kulture 
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d)predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja 

7.Program korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2021.godinu 

8.Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021.godinu 

9.Donošenje odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka zastupljenih u sazivu 

Općinskog vijeća za 2021.godinu 

10.Donošenje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021.godinu 

11. Donošenje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2021.godinu 

12.Donošenje Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 

2021.godinu 

13.Donošenje Odluke o obvezi plaćanja namjenske naknade za gradnju građevina za 

gospodarenje komunalnim otpadom 

14.Donošenje Odluke o imenovanju mrtvozornika na području Općine Čavle 

15.Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra: 

a) k.č.br.1970/9,z.k.ul.PI, k.o. Podrvanj 

b) k.č.br.5747/1,z.k.ul.PI, k.o. Cernik-Čavle 

16.Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Čavle 

 

Točka 1. 

Usvajanje Zapisnika sa XXXV. sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog Zapisnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika. 

 Vijećnik Goran Mavrinac daje prijedlog da se temeljem tonskog Zapisa sa prošle 

sjednice upiše odgovor općinske načelnice koje je osobno postavio umjesto skraćenog 

odgovora. 

 Predsjedatelj utvrđuje da se takav prijedlog prihvaća te tako ispravljen daje prijedlog 

Zapisnika na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Zapisnik sa XXXV. sjednice Općinskog vijeća Općine Čavle održane 

29.listopada 2020. godine. 

 

Točka 2. 

Donošenje Odluke o III. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine 

Čavle za 2020. godinu i Projekcije za 2021. i 2022. godinu 

 

 Prijedlog Odluke o III. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Čavle za 2020. godinu 

vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno obrazloženje daje općinska načelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: MARIJANA 

MAVRINAC, ĐURĐICA FUĆAK, MIRKO VUKELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 
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 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je većinom 

glasova (9 ZA, 4 SUZDRŽANA), donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o III. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Čavle za 

2020.godinu i Projekcije za 2022. i 2023.godinu. 

 

Točka 3. 

Donošenje Odluke o III. Izmjenama i dopunama Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o III. Izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2020.godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u 

privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom se nitko nije javio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog odluke na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je većinom glasova 

(8 ZA, 5 SUZDRŽANIH) donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o III .izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture za 2020. godinu. 

 

Točka 4. 

Proračun Općine Čavle 

a) Donošenje Proračuna Općine Čavle za 2021. godinu i Projekcije za 2022. i 2023. 

godinu 

b) Plan razvojnih programa Općine Čavle za razdoblje 2021-2023. godinu 

 

 Prijedlog Proračuna Općine Čavle za 2021.godinu i Projekcije za 2022. i 2023.godinu 

te Plan razvojnih programa Općine Čavle za razdoblje 2021-2023. godinu vijećnicima su 

dostavljeni uz materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika. 

 

PREDSJEDATELJ UTVRĐUJE DA NA SJEDNICU STIŽE VIJEĆNIK MARKO 

SOBOTINČIĆ PA SADA SJEDNICI PRISUTVUJE 14 VIJEĆNIKA. 

 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daju općinska načelnica i Tamara Kovačić Relja. 

 U nastavku općinska načelnica u svojstvu predlagatelja prijedloga Proračuna upoznaje 

prisutne sa amandmanom koji je uz materijal vijećnicima i dostavljen te čini sastavni dio 

prijedloga Proračuna. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: DENIS ČARGONJA, 

RAJNA BROZNIĆ, ALEN KNEŽEVIĆ, MIRKO VUKELIĆ, ALJOŠA HARAMIJA, 

MARKO SOBOTINČIĆ. 

 U nastavku općinska načelnica daje dopunsko pojašnjenje po provedenoj raspravi 

nakon čega se vijećnik Goran Mavrinac javlja za repliku. 



Stranica 4 od 10 
 

 Tijekom replike vijećnika predsjedatelj istom izriče opomenu nakon koje vijećnik istu 

ne prihvaća te ga potom udaljuje sa sjednice. 

 Unatoč izrečenim mjerama vijećnik ne želi napustiti sjednicu no predsjedatelj 

napominje da vijećnik od ovog trena nema pravo glasovati o prijedlozima odluke i sudjelovati 

u raspravama te se smatra da sjednici i ne prisustvuje. 

 

 Temeljem iznijetog, predsjedatelj utvrđuje da sada sjednici prisustvuje 13 

vijećnika. 

 

 U nastavku predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje, a po izvršenom glasovanju 

dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je većinom glasova (9 ZA, 4 SUZDRŽANA) donijeta 

slijedeća 

 

O D L U K A 

 

a) Donosi se Proračun Općine Čavle za 2021.godinu i Projekcija za 2022. i 2023. 

godinu. 

 

 b) Donosi se Plan razvojnih programa Općine Čavle za razdoblje 2021. do 2023. 

godinu. 

 

Točka 5. 

Donošenje Odluke o izvršavanju proračuna Općine Čavle za 2021. godinu 

 

 Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Čavle za 2021. godinu vijećnicima je 

dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluke o izvršavanju proračuna Općine Čavle za 2021. godinu. 

 

Točka 6. 

Donošenje Programa javnih potreba Općine Čavle za 2021.godinu iz područja: 

A )socijalne skrbi i zdravstva 

b) sporta 

c) kulture 

d) predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja 

 

 Prijedlog Programa javnih potreba Općine Čavle za 2021. godinu vijećnicima su 

dostavljeni uz materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 
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 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedloge Programa na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program javnih potreba Općine Čavle za 2021. godinu iz područja: 

a) socijalne skrbi i zdravstva 

b) sporta 

c) kulture 

d) predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja. 

 

Točka 7. 

Program korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2021. godinu 

 

 Prijedlog Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru za 2021.godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedloge Programa na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2021. godinu. 

 

Točka 8. 

Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu 

 

 Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu vijećnicima 

je dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedloge Programa na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu. 
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Točka 9. 

Donošenje odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka 

zastupljenih u sazivu Općinskog vijeća za 2021. godinu 

 

 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka zastupljenih u 

sazivu Općinskog vijeća za 2021.godinu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: STANISLAV 

ŽEŽELIĆ, EDO ŽEŽELIĆ, MARKO SOBOTINČIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog Odluka na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka zastupljenih 

u sazivu Općinskog vijeća za 2021. godinu. 

 

Točka 10. 

Donošenje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. 

godinu 

 

 Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021.godinu 

vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju se je prijavila : ĐURĐICA FUĆAK. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. 

godinu. 

 

Točka 11. 

Donošenje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. 

godinu 

 

 Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2021.godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedloge Programa na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 



Stranica 7 od 10 
 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2021. godinu. 

 

Točka 12. 

Donošenje Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 2021. 

godinu 

 

 Prijedlog Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 2021. 

godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju se je prijavio: STANISLAV 

ŽEŽELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 

2021. godinu. 

 

Točka 13. 

Donošenje Odluke o obvezi plaćanja namjenske naknade za gradnju 

građevina za gospodarenje komunalnim otpadom 

 

 Prijedlog Odluke o obvezi plaćanja namjenske naknade za gradnju građevina za 

gospodarenje komunalnim otpadom vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o obvezi plaćanja namjenske naknade za gradnju građevina za 

gospodarenje komunalnim otpadom. 

 

Točka 14. 

Donošenje Odluke o imenovanju mrtvozornika na području Općine Čavle 

 

 Prijedlog Odluke o imenovanju mrtvozornika na području Općine Čavle vijećnicima je 

dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 
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 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Mrtvozornikom za područje Općine Čavle imenuju se: 

1. DRAŽEN CUCULIĆ 

2. ALEN MALEŠEVIĆ 

3. DEJAN IVOŠEVIĆ 

4. ANTUN FERENČIĆ 

5. VALTER ŠTEMBERG 

6. DANIJEL MARČINKO 

7. BOŽIDAR KANDŽIJA 

 

Točka 15. 

Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra: 

a) k.č.br.1970/9, z.k.ul.PI, k.o. Podrvanj 

b) k.č.br.5747/1, z.k.ul.PI, k.o. Cernik-Čavle 

 

 Prijedlozi odluke o ukidanju statusa javnog dobra vijećnicima su dostavljeni uz materijal 

za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o ukidanju statusa javnog dobra: 

a) k.č.br.1970/9, z.k.ul. PI, k.o.Podrvanj 

b) k.č.br.5747/1, z.k.ul. PI, k.o.Cernik-Čavle. 

 

Točka 16. 

Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Čavle 

 

 Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Čavle vijećnicima je 

dostavljen uz materijal za sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloženje daje općinska načelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrđuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Čavle. 
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 AKTUALNI SAT 
 

STANISLAV ŽEŽELIĆ: 1.Koji je razlog da se je za podjelu paketa za starije osobe 

koristila tvrtka GLS – Poslovnica Čavle čiji je direktor vijećnik i predsjednik OO SDP 

Čavle Alen Knežević. 

 Smatramo da je to jedan od klasičnih primjera sukoba interesa a što je regulirano 

i člankom 12. Poslovnika o radu Općinskog vijeća kojim je određeno da Član Općinskog 

vijeća ne smije u obavljanju privatnih poslova, gospodarskih i drugih djelatnosti, bilo za 

sebe ili za svojeg poslodavca koristiti položaj člana Općinskog vijeća i isticati tu dužnost. 

 Smatramo da je općinska načelnica trebala istu tvrtku izuzeti iz natječaja a 

podjelu ponuditi svim onom ostalim pravnim subjektima koji ispunjavaju uvjete o dostavi 

pošiljaka. 

 Ovom predstavkom naglašavamo da HDZ Čavle nije protiv podjele predmetnih 

paketa već protiv očite zlouporabe položaja. Isto tako odbacuje se svaki pokušaj gore 

spomenutih osoba na prebacivanje bilo kakve odgovornosti prvenstveno zaposlenike 

Općine Čavle, udruge umirovljenika i društva Naša djeca Općine Čavle. 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1.Nabava poklon paketa za starije osobe provedena je zasebno u 

odnosu na ugovaranje podjele istih našim mještanima. Vrijednost nabave paketa iznosila je 

130.000,00 kuna (bez PDV-a). Problem je zbog pandemije nastao oko podjele paketa a 

pogotovo iz razloga što nam je prostor Doma Čavle zbog radova na uređenju tog objekta bio 

neupotrebljiv. Stoga je u ugovaranju podjele i nabave paketa bilo određeno da se isti dostave 

na određenu adresu kako bi se mogla izvršiti daljnja podjela. Kako je vrijednost tih troškova 

iznosila 10.000,00 kuna za te poslove nije bilo potrebno provoditi postupak javne nabave niti 

prikupljanja ponuda. 

 

EDO ŽEŽELIĆ: 1.Učestale su pojave da se oprema na dječjim igralištima devastira pa 

me zanima da li postoji u Općini Čavle osoba koja je zadužena za nadgledanje stanja na 

tim prostorima kako bi se popravak mogao izvršiti što prije? 

 2.Ponovno ukazujem na problematiku zbrinjavanja otpada sa područja Općine 

Čavle. Zanima me je li moguće da se poveća broj i učestalost odvoza smeća iz baja koje se 

pune i pokazalo se je da broj odvoza nije dovoljan pa se smeće odbacuje oko baja? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Za popravak oštećenih dijelova dječjeg igrališta na Hrastenici 

je postupak u tijeku i uskoro će biti riješeno. 

 2. Odvoz smeća je uočen i registriran problem i na rješavanju toga se radi a trenutno se 

poduzimaju mjere kako bi se stanje ublažilo. Imamo informacije da bi domaćinstva konačno 

trebala dobiti kontejnere za selekcionirani otpad. 

 

RAJNA BROZNIĆ: 1.Baje za smeće kod trgovine u Mavrincima (Ravan) su maknute a 

smeće se i nadalje nekontrolirano odbacuje. Da li se to može riješiti i urediti? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): Poduzeti ćemo korake da se to stanje sanira i trajno riješi. 

 

ĐURĐICA FUĆAK: 1. Na predjelu Halovca nije izvršena horizontalna signalizacija 

prometnica pa vozači nerijetko nemaju saznanja o pravu kretanja tim dijelom. Da li se o 

tome razmišlja i kada? 
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 2. Iz danas usvojenog proračuna Općine za 2021. godinu vidimo da se planira 

ulaganje u uređenje pomoćnog igrališta u Mavrincima. Da li se razmišlja i o postavljanju 

rasvjete na glavnog igralištu? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Na postavljanju horizontalne signalizacije na predjelu Halovca 

se radi i očekujemo da će to biti riješeno tijekom iduće godine. 

 2. Projektima i planom za iduću godinu predviđa se uređenje pomoćnog igrališta. Što se 

tiče glavnog igrališta i rasvjete dogovoriti ćemo prethodno sa korisnikom objekta NK 

Grobničan kako bi se pronašlo najadekvatnije rješenje. 

 

 

 ZAVRŠENO U 19,45 SATI. 

 

 BILJEŽIO:      PREDSJEDNIK: 

    Doris Miculinić      Norbert Mavrinac 

 



Temeljem odredbe članka 19. Statuta Općine Čavle (Službene novine 
PGŽ br. 20/14, 26/14, 27/15, 12/18 i 41/18), Općinsko vijeće Općine 
Čavle na sjednici održanoj 11. veljače 2021. godine donosi 

 
 
 

 
 
 
 
 

O D L U K U 

 
 
 

 

o usvajanju Zapisnika sa XXXVI. sjednice  

Općinskog vijeća 

 
 
 
 
 
 
 Predsjednik: 
 Norbert Mavrinac, v.r. 
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